

SUPREME COURT OF CANADA -- JUDGMENTS IN LEAVE APPLICATIONS

OTTAWA, 2013-07-11. THE SUPREME COURT OF CANADA HAS TODAY DEPOSITED WITH THE REGISTRAR JUDGMENTS IN THE FOLLOWING APPLICATIONS FOR LEAVE TO APPEAL.

FROM: SUPREME COURT OF CANADA (613) 995-4330

COUR SUPRÊME DU CANADA -- JUGEMENTS SUR DEMANDES D'AUTORISATION

OTTAWA, 2013-07-11 LA COUR SUPRÊME DU CANADA A DÉPOSÉ AUJOURD'HUI AUPRÈS DU REGISTRAIRE LES JUGEMENTS DANS LES DEMANDES D'AUTORISATION D'APPEL QUI SUIVENT.

SOURCE: COUR SUPRÊME DU CANADA (613) 995-4330

COMMENTS/COMMENTAIRES: comments-commentaires@scc-csc.ca

APPLICATIONS FOR LEAVE / DEMANDES D'AUTORISATION :

Note for subscribers:

The summaries of the cases are available at <http://www.scc-csc.gc.ca> :

Click on Cases and on SCC Case Information, type in the Case Number and press Search. Click on the Case Number on the Search Result screen, and when the docket screen appears, click on "Summary" which will appear in the left column.

Alternatively, click on

<http://scc.lexum.org/decisia-scc-csc/scc-csc/news/en/item/4356/index.do>

Note pour les abonnés :

Les sommaires des causes sont affichés à l'adresse <http://www.scc-csc.gc.ca> :

Cliquez sur « Dossiers », puis sur « Renseignements sur les dossiers ». Tapez le n° de dossier et appuyez sur « Recherche ». Cliquez sur le n° du dossier dans les Résultats de la recherche pour accéder au Registre. Cliquez enfin sur le lien menant au « Sommaire » qui figure dans la colonne de gauche.

Autre façon de procéder : Cliquer sur

<http://scc.lexum.org/decisia-scc-csc/scc-csc/news/fr/item/4356/index.do>

GRANTED WITH COSTS / ACCORDÉES AVEC DÉPENS

Immeubles Jacques Robitaille Inc. c. Ville de Québec (Qc) (Civile) (Autorisation) (35295)

(La demande d'autorisation d'appel est accueillie avec dépens suivant l'issue de la cause. /

The application for leave to appeal is granted with costs in the cause.)

Coram: LeBel / Karakatsanis / Wagner

Tervita Corporation et al. v. Commissioner of Competition (F.C.) (Civil) (By Leave) (35314)

(The motion to expedite the application for leave to appeal is dismissed. The application for leave to appeal is granted with costs in the cause. /

La requête visant à accélérer la procédure de demande d'autorisation d'appel est rejetée. La demande d'autorisation d'appel est accueillie avec dépens suivant l'issue de la cause.)

Coram: Fish / Rothstein / Moldaver

GRANTED WITHOUT COSTS / ACCORDÉE SANS DÉPENS

Kevin Fearon v. Her Majesty the Queen (Ont.) (Criminal) (By Leave) (35298)

(The application for leave to appeal is granted without costs, but limited to the issue of the cell phone search. /

La demande d'autorisation d'appel est accueillie, mais uniquement à l'égard de la question de la fouille du téléphone cellulaire. Le tout sans dépens.)

Coram: LeBel / Karakatsanis / Wagner

DISMISSED WITH COSTS / REJETÉES AVEC DÉPENS

Ronald Ereiser v. Her Majesty the Queen (F.C.) (Civil) (By Leave) (35296)

Coram: McLachlin / Abella / Cromwell

Robert Ivan Tennant v. Her Majesty the Queen as represented by the Minister of National Revenue (Alta.) (Civil) (By Leave) (35350)

(The motion for an extension of time to serve and file the application for leave to appeal is granted. The application for leave to appeal is dismissed with costs. /

La requête en prorogation du délai de signification et de dépôt de la demande d'autorisation d'appel est accueillie. La demande d'autorisation d'appel est rejetée avec dépens.)

Coram: McLachlin / Abella / Cromwell

Groupe Westco Inc. c. Nadeau Ferme Avicole Limitée/Nadeau Poultry Farm Limited (C.F.) (Civile) (Autorisation) (35318)

Coram: McLachlin / Abella / Cromwell

Alain Olivier v. Attorney General of Canada et al. (Que.) (Civil) (By Leave) (35284)

(The respondents' motion to file a response to the applicant's reply is granted. The application for leave to appeal is dismissed with costs. /

La requête des intimés pour produire une réponse à la réplique du demandeur est accueillie. La demande d'autorisation d'appel est rejetée avec dépens.)

Coram: LeBel / Fish / Karakatsanis

Autorité des marchés financiers et autres c. Daniel Levasseur et autres (N.-B.) (Civile) (Autorisation) (35304)

Coram: LeBel / Karakatsanis / Wagner

Johan Viljoen v. Paul Goodman et al. (Ont.) (Civil) (By Leave) (35230)

Coram: LeBel / Karakatsanis / Wagner

Chief James Robert Thomas, aka Sulsimutsun et al. v. Her Majesty the Queen in Right of the Province of British Columbia, as represented by the Minister of Environment and the Minister of Community Development et al. (B.C.) (Civil) (By Leave) (35179)

(The application for leave to appeal is dismissed with costs to the respondents. /
La demande d'autorisation d'appel est rejetée avec dépens en faveur des intimés.)

Coram: LeBel / Karakatsanis / Wagner

Hagwilneghl, also known as Ron Mitchell et al. v. Canadian Forest Products Ltd. et al. (B.C.) (Civil) (By Leave) (35309)

Coram: LeBel / Karakatsanis / Wagner

Mitra Javanmardi v. Collège des médecins du Québec (Que.) (Civil) (By Leave) (35325)

Coram: LeBel / Karakatsanis / Wagner

DISMISSED WITHOUT COSTS / REJETÉES SANS DÉPENS

Théodore Genest c. Sa Majesté la Reine (Qc) (Criminelle) (Autorisation) (35359)

Coram: McLachlin / Abella / Cromwell

Gary Edward Corey v. Her Majesty the Queen (Ont.) (Criminal) (By Leave) (35331)

(The motions for an extension of time to serve and file the application for leave to appeal and to file a lengthy memorandum of argument are granted. The application for leave to appeal is dismissed without costs. /

Les requêtes en prorogation du délai de signification et de dépôt de la demande d'autorisation d'appel et pour déposer un mémoire des arguments volumineux sont accueillies. La demande d'autorisation d'appel est rejetée sans dépens.)

Coram: LeBel / Karakatsanis / Wagner

Élisabeth Koulouris et autre c. Ville de Québec (Qc) (Civile) (Autorisation) (35338)

(La requête en prorogation du délai de signification et de dépôt de la demande d'autorisation d'appel est accueillie. La demande d'autorisation d'appel est rejetée sans dépens. /

The motion for an extension of time to serve and file the application for leave to appeal is granted. The application for leave to appeal is dismissed without costs.)

Coram: LeBel / Karakatsanis / Wagner

K.S. v. CAS of the Regional Municipality of Waterloo et al. (Ont.) (Civil) (By Leave) (35356)

(The motions for an extension of time to serve and file the application for leave to appeal and the respondent's response of the Children's Lawyer, Henry Shields are granted. The application for leave to appeal is dismissed without costs. /

Les requêtes en prorogation du délai de signification et de dépôt de la demande d'autorisation d'appel et de la réponse de l'intimé Henry Shields, avocat des enfants, sont accueillies. La demande d'autorisation d'appel est rejetée sans dépens.)

Coram: LeBel / Karakatsanis / Wagner

Gilles Patenaude c. Ville de Longueuil et autre (Qc) (Criminelle) (Autorisation) (35382)

(La requête du demandeur pour déposer une seule demande d'autorisation conjointe à l'égard de deux arrêts de la Cour d'appel du Québec est accueillie. La demande d'autorisation d'appel est rejetée sans dépens. /

The applicant's motion to file a single joint leave application from two judgments of the Court of Appeal of Quebec is granted. The application for leave to appeal is dismissed without costs.)

Coram: LeBel / Karakatsanis / Wagner

Paul Abi-Mansour v. Canada Revenue Agency et al. (F.C.) (Civil) (By Leave) (35348)

Coram: LeBel / Karakatsanis / Wagner
